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Datum 

 

9 december 2015 

Steller vragen 

 

J.P. Middelburg, PvdA 

Over agendapunt 

 

Grex Deltaplein (agendapunt 13, Raadsvergadering 10 december 2015) 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen* schriftelijk/mondeling te 

beantwoorden: 

 

Hoe zit het met de rente die bij de oorspronkelijk 2,7 miljoen wordt opgeteld. Is daar een 

besluit over genomen door de raad, dat de rente er bij mag komen? 

 

De raad heeft op 28 juni 2010 besloten de bijdrage van €2,7 mln. definitief toe te zeggen. 

Ook heeft de raad besloten de regeling voor het verstrekken van de €2,7 mln. door het 

college te laten uitwerken. In de door de raad vastgestelde Nota Reserves en Voorzieningen 

voor Voorschoten staat dat bij deze wijze van financieren rente moet worden toegerekend 

aan deze voorziening, die de bijdrage mogelijk moest maken.  

Jaarlijks is de raad geïnformeerd door middel van het MPG en neemt de raad een besluit over 

de geactualiseerde Grondexploitaties met daarin de rentemutaties. 

 

En zo niet, is het dan gebruikelijk, gezien het budgetrecht van de raad, dat dat zo maar zo 

kan?  

De PvdA vindt dat – als dat zo zou zijn - wel verwonderlijk omdat je dan in principe bij 

langlopende projecten bijna altijd op heel andere bedragen zou uitkomen dan waar je mee 

instemt. 

 

 

 

 

 

 

 

* Aangeven wat van toepassing is. 

 

Toelichting (indien nodig): 

 

 
 

 


